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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  26. 06. 2020 
 
Prítomní poslanci:         Ing.Michal Dodek, Ing.Michal Ďurkech, Ing.Rastislav Kretík,  Jana Muráňová,  

Ing.Tibor Slaninka,  Bc.Vladimír Smatana, Juraj Urík                                    
 

Neprítomní poslanci:    Milan Kušnier  - ospravedlnený PN,   Soňa Jantošová – ospravedlnená,   
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:           Ing. Milan Kremeň - ospravedlnený 
 
Zápisom poverená :     Ing. Milena Kremeňová  

                  
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov. Oznámil, že poslanci Milan Kušnier a Soňa 
Jantošová a tiež aj hlavný kontrolór sa ospravedlnili z rokovania OZ. Počet prítomných poslancov je 7, OZ je uznášania 
schopné.  Starosta oboznámil poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Starosta dal hlasovať za 
návrh programu rokovania  OZ,  poslanci návrh jednomyseľne schválili a rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo 
nasledovným schváleným programom: 
 

1.   Otvorenie a schválenie programu 
2.   Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3.   Kontrola plnenia uznesení 
4.   Správa o činnosti obecného úradu 
5.   Správa audítora k účtovnej závierke za rok 2019     
6.   Návrh na schválenie záverečného účtu obce za rok 2019      
7.   Návrh na čerpanie rezervného fondu na kapitálové výdavky obce 
8.   Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2020 - rozpočtové opatrenia 
9.   Rozbor hospodárenia obce k 31.03.2020 
10. Návrh na schválenie VZN č. 2/2020 o niektorých podmienkach držania psov na území obce 
11. Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže na predaj majetku obce – „pozemky za Váhom“ 
12. Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2020 
13. Rôzne (informácia o pripravovaných projektoch a realizáciách, žiadosti občanov) 
14. Diskusia  
15.   Záver 

 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu pani Janu Muráňovú, za členov Ing. Rastislava Kretíka a Ing. 
Michala Ďurkecha. Za overovateľov zápisnice navrhol pánov Ing. Michala Dodeka a Bc. Vladimír Smatanu. Zápisom 
poveril Milenu Kremeňovú. Dal hlasovať za predložený návrh, poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa starostu obce pani Jana Muráňová.  Skonštatovala, že aktuálne 
evidujeme plnenie nasledovných uznesení: 12/2018, 16/2020  a 22/2011-trvalá úloha.  
 
Starosta podal vysvetlenie ku kontrolovaným uzneseniam: 
12/2018 – zrušenie napojenia na cestu I/61, dostali sme stanovisko SSC na ktoré sme im teraz odpovedali. Na SSC 
došlo k personálnym zmenám a  podľa toho čo nám napísali asi nie sú informovaní o tom, že Ministerstvo dopravy SR 
zrušilo rozhodnutie OÚ Trenčín o zrušení napojenia na cestu I/61. 
16/2020 –  Pálenica – pokračovať v obnovení prevádzky. Toto uznesenie sa plní , uskutočnia sa brigáda, vyžiadali sa 
cenové ponuky a dal sa spracovať projekt elektroinštalácie, zabezpečené je už aj dvojtýždňové školenie dvoch 
zamestnancov  
22/2011, bod b) vypracovávať rozbory hospodárenia za jednotlivé kalendárne štvrťroky – úloha trvá a priebežne sa plní. 
Kontrola plnenia uznesení je prílohou zápisnice. 
Diskusia: 
Ing. Michal Ďurkech –  ak treba ešte brigádu na pálenici nech starosta naplánuje. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 29/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

 
Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za 

obdobie od predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 24.4.2020 do dnešného dňa, čiže 26.6.2020. Od posledného 
rokovania OZ ubehli dva mesiace, preto mi dovoľte v krátkosti predstaviť najdôležitejšie udalosti zo života v našej obci 
za toto obdobie. 

Toto obdobie bolo poznačené opatreniami v súvislosti s ochorením COVID-19 - koronavírus. Napriek tomu sme 
pracovali bez obmedzení na všetkých úlohách a povinnostiach súvisiacich  s činnosťou obecného úradu, začali sa 
realizovať niektoré akcie a samozrejme sme tiež riešili podnety a sťažnosti našich občanov. Neustále sme informovali 
občanov o opatreniach a rôznych oznamoch formou miestneho rozhlasu, úradnej tabule obce. internetovej stránky obce 
ako i zasielaním informačných SMS správ. Členovia DHZ vykonávali cez víkendy dezinfekciu verejných priestorov, za čo 
im patrí naša vďaka. Držme si navzájom palce a verme, že samotný koronavírus ako i kríza s ním spojená čochvíľa 
pominie. 

 Hlavnou tohtoročnou investičnou akciou  v našej obci je projekt „Zníženie energetickej náročnosti verejných 
objektov – MŠ a OÚ Plevník-Drienové“. Jedná sa o komplexnú rekonštrukciu objektov so zameraním na zníženie 
spotreby energií na čo sme získali nenávratný finančný príspevok z európsky štrukturálnych fondov. Keďže 
rekonštrukcia so sebou prináša rôzne problémy a nástrahy, týmto sa nevyhol ani tento projekt. Počas náročnej 
rekonštrukcie sa objavili niektoré skutočnosti, ktoré sa nedali predpokladať pri spracovaní projektu, napr.nové predpisy 
v požiarnej oblasti, čím sa musí upravovať projekt, veľa naviac prác súvisiacich s rekonštrukciou a samozrejme sa 
realizujú práce, pre ktoré sme sa rozhodli sami z vlastného rozpočtu (napr.nové obklady, dlažby, PVC, sadrokartóny, 
nová sanita, slaboprúd, dátové rozvody, kompletné maľby a nátery a iné). Vzhľadom k tomu, že keď už prebieha 
rekonštrukcia je rozumné a potrebné tieto práce zrealizovať a mať tento objekt kompletne zrekonštruovaný, nakoľko sa 
v ňom nerobili žiadne úpravy a opravy od otvorenia škôlky v roku 1985. Vďaka tomu, že sme minulý rok hospodárili 
s prebytkom, môžeme si dovoliť použiť na financovanie týchto prác financie z minulého roku a tým pádom nemusíme 
žiadať o uver v banke. Ďalšou významnou akciou je rekonštrukcia objektu na spracovanie ovocia – pálenica a naša 
snaha zachovať dlhoročnú tradíciu pálenia v našej obci. Vzhľadom k stavu tohto objektu, jeho vybaveniu, potreby 
a požiadaviek na opätovné otvorenie prevádzky je nutné tento objekt zrekonštruovať. Potrebné je hlavne nákup novej 
technológie, nádob na kvas, novej elektroinštalácie, vodovodu kanalizácie a žúmp. Tiež je potrebné vymeniť okná 
a dvere, vyvložkovať a opraviť komíny, ako aj realizovať nové obklady, dlažby, sadrokartón svietidlá, vybavenie a pod. 
Všetky tieto práce a dodávky predstavujú veľké množstvo financií, ale keď sme sa už rozhodli pokračovať v tradícií 
pálenia a poskytovať túto službu občanom je potrebné pristúpiť k rekonštrukcií tohto objektu. Ako som už spomínal pri 
projekte rekonštrukcie MŠ a OÚ, vďaka nášmu minuloročnému hospodáreniu vieme tieto práce a dodávky zabezpečiť 
financovaním z prebytku hospodárenia za minulý rok, čo bude predmetom rozpočtového opatrenia. 
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Dôležitou udalosťou v obci bolo aj otvorenie nového zberného dvora pod pálenicou, ktorý začal svoju 
prevádzku a od 1.6.2020 ho občania začali využívať a aj využívajú, veď po každom týždni odvážame plný 10 m3 
veľkoobjemový kontajner. Tu máme trochu problémom nakoľko nám vývoz musí robiť externá firma, napriek tomu že 
máme vlastný traktor a kontajnerový nosič, ale pre ich spoločnú dĺžku sa do zberného dvora nedostanú. Navrhujem 
preto v rozpočtovom opatrení rozšíriť vjazd a vstupnú bránu a zokruhovať cestu cez pálenicu. V rámci spustenia 
zberného dvora sme do každej domácnosti dodali informačnú brožúru ohľadom odpadového hospodárstva v obci a tiež 
aj v najnovšom čísle Považskobystrických noviniek vyšiel článok o našom zbernom dvore. Tiež od 1.6.2020 vykonáva 
zber a odvoz zmesového komunálneho odpadu (smetných nádob) spoločnosť Megawaste, s.r.o. z Považskej Bystrice. 
Pre potrebu lepšej evidencie sme každej domácnosti označili smetnú nádobu nálepkou s číslom nádoby zhodný 
s číslom domu. V dnešnej neľahkej situácii je nezanedbateľná ani finančná stránka. Slovenská republika musí plniť 
záväzky ohľadom odpadového hospodárstva voči EÚ. Prijatím nového zákona o odpadoch sa sprísnili podmienky 
nakladania s odpadom, zaviedli sa nové poplatky za uloženie na skládku podľa množstva vyseparovaného odpadu a tiež 
sa zvyšovali ceny za odvoz a poplatky za skládku čo malo za následok výrazné zvyšovanie ceny poplatku za odpad pre 
občanov. Stanovenie poplatku  však vychádza z počtu smetných nádob, počtu vývozov, hmotnosti odpadu a aktuálnych 
cien zberových spoločností a prevádzkovateľov skládok. Po dodaní kompostérov do domácností, otvorením zberného 
dvor a zmenou zberovej spoločnosti sa snažíme znižovať ekonomické zaťaženie úradu ako i občanov. Ku koncu roka 
uvidíme aký to má efekt a následne budeme prijímať potrebné opatrenia na základe získaní informácii a to napr.zmenou 
počtu vývozov, vážením odpadu, typom smetných nádob, úpravou VZN a pod. 

Okrem týchto hlavných akcií sme samozrejme pracovali aj na ostatných veciach, a to napr. zaslali sme žiadosť 
na riešenie havarijného stavu ÚK v našej ZŠ na OÚ odbor školstva do Trenčína, dali sme vypracovať projektovú 
dokumentáciu na prestavbu bývalého objektu Jednoty na polyfunkčný objekt CENTRUM, tiež projektovú dokumentáciu 
na prestavbu oplotenia cintorína a vybudovanie chodníka vedľa cesty pri cintoríne, kde sa uskutočnilo už aj verejné 
obstarávanie. Dali sme tiež vypracovať projekt na zastrešenie drviča stavebného odpadu na zbernom dvore. Riešim tiež 
situáciu ohľadom kanalizácie v našej obci, ktorá sa má napájať na práve budovanú kanalizáciu v Považskej Teplej. Dal 
som spracovať cenovú ponuku na vybudovanie vodovodu, plynovodu a kanalizácie na Dolinu. Žiaľ všetky tieto akcie 
musia počkať, vzhľadom ekonomickej situácií na Slovensku, nakoľko obec dostane omnoho menej financií 
z podielových dani ako bolo pôvodne plánované a schválené. Treba byť ale pripravený, lebo požadovať financie 
a dotácie sa dá len na základe vypracovanej projektovej dokumentácie, rozpočtu a stavebného povolenia, preto sa 
snažím robiť také kroky, aby sme boli pripravený. 

Pracovníčky obecného úradu vybavovali agendu v zmysle náplne práce, Pripravili sme záverečný účet obce za 
rok 2019, vykonal sa audit účtovnej závierky a vyúčtovanie nájmov a energií obecnej 11-bytovky. Pripravujeme tiež 
výmery na daň z nehnuteľnosti za rok 2020 a následne za odpady. Dali sme vypracovať aj VZN o niektorých 
podmienkach držania psov na území našej obce. Poslali sme žiadosti na Povodie Váhu a SC TSK na čistenie potoka 
resp.cestných rigolov vzhľadom k čoraz väčším obavám pred povodňami. Vzhľadom k rekonštrukcií priestorov OÚ 
budeme musieť prerušiť prevádzku obecného úradu minimálne na jeden mesiac (od polovice júla do polovice augusta) 
a obmedzene pracovať v dočasných priestoroch (napr. na novej hasičskej zbrojnice, kde sa tento mesiac uskutočnila 
kolaudácia). Napriek rekonštrukcií MŠ sme pre žiakov a potreby pracujúcich rodičov otvorili jednu triedu MŠ a to 
v priestoroch ŠKD v ZŠ. Zároveň nám na našu žiadosť bola RÚVZ Považská Bystrica schválená dočasná príprava jedla 
v kuchyni kultúrneho domu pre žiakov MŠ a ŠKD. Vyžadovalo to veľa úsilia, ale chcem poďakovať kolektívu MŠ a ŠJ za 
to, že sme to zvládli. Vlastnými pracovníkmi sme vykonávali údržby obecných objektov, strojov a náradia, odvážame 
odpad a trávu z verejných priestranstiev, ktorých má obec neúrekom a ktorých kosenie nám teraz zaberie podstatnú 
časť pracovného času. Realizovala sa oprava a asfaltovanie vjazdov do pálenice, hasičskej zbrojnice, priemyselného 
areálu a pri cintoríne. Opravila sa porucha studne na cintoríne, obecnej Avie a kosačky TJ. Pre občanov sme v máji 
poskytli veľkoobjemové kontajneri pri cintoríne. Zrušili sme staré oplotenie pálenice a zabezpečili sme vykopanie rýh pre 
nové oplotenie. Chcem poďakovať aj poslancom OZ za účasť na spoločnej brigáde v pálenici, kde sme vykonávali 
búracie práce – otlčenie obkladov a omietok. Tiež ale vykonávame aj práce súvisiace so sťahovaním priestorov MŠ 
a OÚ a vykonávame v tomto objekte také práce, ktoré neboli súčasťou projektu, ako demontáž nábytku a zariadení, 
krytov radiátorov, garniží a hlavne slnečných kolektorov na streche OÚ, ktoré sa už nebudú používať, majú nulovú 
zostatkovú hodnotu, preto je potrebne ich prehlásiť za prebytočný majetok obce a ponúknuť ich na odpredaj. 

V kultúrno-spoločenskom a športovom živote, ktorý je v našej obci bohatý na rôzne akcie a podujatia sa za 
posledné obdobie z dôvodu pandémie súvisiacej s ochorením koronavírusom COVID-19 nekonali žiadne plánované 
akcie a podujatia, nakoľko všetky boli zrušené. Nezabudli sme na tradície a napriek obmedzeniam sme postavili máje 
v MŠ, pri športovom areáli a na Doline a uctili sme pamiatku padlých položením venca pri ich pamätníku pod kostolom. 
Spomeniem ešte, že v obci vznikla nová organizácia – Slovenský červený kríž, ktorej predsedom sa stala p.Ľubomíra 
Čičútová. Držme im palce a verme, že svojou činnosťou prispejú k zlepšeniu podmienok, pomoci a života v obci. Ak sa 
nič nestane v spolupráci s komisiou pre školstvo kultúru a šport a OZ Morava krásna zem pripravujeme cez leto konanie 
nasledovných akcií : Futbalové turnaje o pohár starostu obce (11-12.7.), Obecné hody a festival Morava krásna zem 
(15-16.8.) a hody na Doline (23.8.). Veríme, že sa nestane nič dramatické a tieto podujatia sa uskutočnia.  
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Diskusia: 
- Ing. Michal Ďurkech: Keď zamestnanci OÚ označovali popolníce napočítali viac 240 l nádob ako má byť. 
- Starosta: Popolnice sa postupne menia podľa platného VZN – nárok na popolnicu podľa počtu osôb v domácnosti (1-4 
a 5 a viac). Pri označovaní nádob sme analyzovali aj naplnenosť smetných nádob deň pred vývozom, z ktorého 
vychádza že plných smetných nádob bolo okolo 32%, naplnených na 75 % bol cca 29% nádob, do polovice 26% nádob 
a naplnených do štvrtiny bolo 13%. Na základe uvedeného prieskumu, ktorý ešte na jeseň zopakujeme môžeme do 
budúcna rozmýšľať ako racionálne a ekonomicky zabezpečiť vývoz smetných nádob, keď už majú ľudia viac možností 
nakladania s odpadom – zberný dvor a kompostery. 
- Ing. Rastislav Kretík: Do zberného dvora vozíme aj šatstvo čo s tým robíme, máme na to odberateľa ? 
- Starosta: Textil sa ukladá v zbernom dvore, ale je s nímvo všeobecnosti problém, takmer nikto ho nechce. Máme 
odberateľa, ale hľadáme aj iné možnosti jeho využitia napr. v spolupráci s novozaloženým červeným krížom.. 
  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 30/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 5 /  Správa audítora k účtovnej závierke za rok 2019 
Starosta prečítal správu audítora o overení individuálnej účtovnej závierky za rok 2019.  
Starosta  prečítal odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu za rok 2019, ktorý odporučil 
obecnému zastupiteľstvu záverečný účet schváliť.  
Ing. Rastislav Kretík prečítal stanovisko komisie pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie, ktorá  nemá k návrhu 
záverečného účtu obce pripomienky a odporúča schváliť ho bez výhrad a prebytok použiť na tvorbu rezervného fondu.  
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 31/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 6/  Návrh na schválenie záverečného účtu obce za rok 2019 
Starosta zhodnotil návrh záverečného účtu obce za rok 2019, ktorý bol zverejnený predpísaným spôsobom dňa 
10.6.2020 a poslanci ho dostali s pozvánkou na zasadnutie OZ. Prebytok hospodárenia v sume 153 731,73 € navrhuje 
použiť na tvorbu a prevod do rezervného fondu.  
Do diskusie k tomuto bodu sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 32/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 7/  Návrh na čerpanie rezervného fondu na kapitálové výdavky obce 
Na základe schváleného prebytku do rezervného fondu starosta predložil návrh na čerpanie rezervného fondu na 
aktuálne potreby obce, ktoré podložil informáciami a cenovými ponukami. Ide o nasledovné akcie: rekonštrukciu budovy 
Pálenica a nákup novej technológie na pálenie,  dofinancovanie projektu „Zníženie energetickej náročnosti verejných 
budov MŠ a OÚ a nákup nového vybavenia MŠ, dokončenie nového oplotenia na cintoríne a vybudovanie chodníka pri 
cintoríne, vybudovanie nového prístrešku pre kontajnery a techniku v priestore dvora pri pálenici, rozšírenie-prístavbu 
premostenia do zberného dvora a vypracovanie projektovej dokumentácie na vodovod, kanalizáciu a plynovod na 
Dolinu. 
- Ing. Rastislav Kretík prečítal stanovisko finančnej komisie, ktorá považuje za priority  rekonštrukciu budovy Pálenica, 
nákup novej technológie na pálenie a  dofinancovanie projektu „Zníženie energetickej náročnosti verejných budov MŠ 
a OÚ a nákup nového vybavenia MŠ. 
Komisia odporúča odpredať slnečné kolektory z rekonštrukcie MŠ a OÚ 
Komisia odporúča ponechať v rezervnom fonde poistnú sumu 30 000,00 Eur.  
Diskusia: 
Poslanci sa vyjadrili k jednotlivým akciám a súhlasia, že prioritou má byť dokončenie rekonštrukcie budov MŠ a OÚ 
a obnovenie prevádzky pálenice. 
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K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 33/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 8/   Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2020 - rozpočtové opatrenia 
Starosta predložil rozpočtové opatrenie OZ č. VII/2020, ktoré sa týka čerpania rezervného fondu a rozpočtové opatrenia 
č. 5/2020  a 6/2020 na presun rozpočtovaných prostriedkov pričom sa  nemenia celkové príjmy a celkové výdavky. 
Rozpočtové opatrenia sú samostatnou prílohou tejto zápisnice.  
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 34/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 9/  Rozbor hospodárenia obce k 31.03.2020 
Rekapitulácia rozboru bola súčasťou pozvánky na OZ, z rozboru je zrejmé kladné hospodárenie obce za I. štvrťrok 
2020. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 35/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 10/  Návrh na schválenie VZN č. 2/2020 o niektorých podmienkach držania psov na území obce 
Starosta informoval o návrhu VZN č. 2/2020, ktorý  bol zverejnený predpísaných spôsobom 10.6.2020 a vyplýva 
z potreby  aktualizovať VZN, ktoré bude účinné od 1.8.2020. 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 36/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 11/   Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže   na predaj majetku obce – „pozemky za Váhom“ 
Starosta informoval o zverejnení, priebehu a vyhodnotení verejnej súťaže na predaj pozemkov. Na základe dohody dal 
vypracovať odborný znalecký posudok, z ktorého vzišla jednotková cena za uvedené pozemky 0,89 €/m2. 
- Ing. Rastislav Kretík prečítal odporúčanie finančnej komisie, ktorá navrhuje preveriť aj možnosť dlhodobého nájmu. 
V prípade, nezáujmu o dlhodobý nájom komisia odporúča pozemky predať z dôvodu nevyužiteľnosti pre obec 
a hroziacim nákladom na likvidáciu odpadov, ktoré tam navážajú občania iných obcí. Finančné prostriedky získané 
predajom nechať v rezervnom fonde a použiť v budúcnosti na  výkup nových pozemkov. Uchádzači o kúpu nemajú 
záujem o prenájom uvedených pozemkov, nakoľko do ich úpravy je potrebné investovať viac financií. 
Diskusia: 
Poslanci sa jednotlivo vyjadrovali za predaj pozemkov v zmysle výsledkov verejnej obchodnej súťaže. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 37/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 38/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 39/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 12/   Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2020 
Starosta prečítal plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 2020 ktorý predložil hlavný kontrolór obce  
Diskusia: 
Ing. Rastislav Kretík – či môže hlavný kontrolór preveriť hospodárenie ZŠ. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 40/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 13/  Rôzne (informácia o pripravovaných projektoch a realizáciách, žiadosti občanov) 
 
Starosta obce informoval o projektoch, ktoré prebiehajú a ktoré sa pripravujú nasledovne: 

 Zníženie energetickej náročnosti objektov MŠ a OÚ : Realizácia tohto projektu je v plnom prúde a ukončenie podľa 
zmluvy s dodávateľom je do 12.9.2020. Vzhľadom k tomu, že sa jedná o rekonštrukciu objektu nastali počas 
realizácie okolnosti, ktoré sa nedali predpokladať a tiež mnohé naviac práce, ktoré si objednala obec ako napr. nové 
obklady, dlažby, PVC, rozvody vody, wc, umyvadlá, sadrokartón, komplet maľby a nátery, slaboprúd, dátové rozvody 
a pod. Aj keď to bude obec stáť nemalé financie ale dovolím si povedať, že je logické, aby sa to všetko spravilo 
naraz a už bude s objektom na dlhé roky pokoj. 

 Objekt pálenice : Dali sme spracovať projektovú dokumentáciu na elektroinštaláciu, cenové ponuky na dodávku 
technológie, liehového meradla, výmenu okien, vyvložkovanie a opravu komína. Treba tiež zabezpečiť realizáciu 
nových rozvodov vody a kanalizácie a problémom budú žumpy. Zabezpečene je už aj dvojtýždňové školenie 
oprávnených osôb. Uvidíme, či sa nám to podarí stihnúť túto sezónu, nakoľko sú dlhé lehoty na spustenie prevádzky 
a potrebnú dokumentáciu a doklady.  

 Zberný dvor – prevádzka: ZD je otvorený od 1.6. a služby zberného dvora občania využívajú. Problémom je odvoz 
plných kontajnerov, ktorý nám robí externá firma. Napriek tomu že máme traktor a kontajnerový nosič pre ich 
spoločnú dĺžku sa do zberného dvora nedostanú. Navrhujem preto rozšíriť vjazd a zokruhovať cestu cez pálenicu.. 

 Oplotenie cintorína a chodník : Ukončili sme I.etapu realizácie prác a ako som spomínal na minulom OZ bolo by 
vhodné to urobiť celé od štátnej cesty vrátane odvodnenia a chodníka. Máme na to spracovanú projektovú 
dokumentáciu a rozpočet.  

 Kanalizácia v obci, vodovod a plynovod na Dolinu : Bol som na rokovaní na meste PB, kde som konzultoval projekt 
kanalizácie Považskej Teplej a projekt našej kanalizácie. Potvrdzujem, že projekt odkanalizovania Považskej Teplej 
ráta s napojením kanalizácie z našej obce. Vzhľadom k podpore z eurofondov je potrebné obnoviť tento projekt, aby 
sme boli oprávaní žiadať dotáciu na vybudovanie kanalizácie. Iste dlhšie vnímate problém s vodou na Doline, chcel 
by som preto dať spracovať projektovú dokumentáciu vodovodu a zároveň aj plynovodu na dolinu, vzhľadom k tomu 
že je vyhľadávanou oblasťou na výstavbu RD a podľa územného plánu sa dá na Doline stavať a problém s vodou 
bude čoraz väčší. Pri riešení vodovodu navrhujem riešiť aj plynovod a kanalizáciu. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 41/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Solárne panely odstránené z budovy OÚ z dôvodu realizácie projektu „Zníženie energetickej náročnosti verejných 
budov MŠ a OÚ“ sú z roku  2007, majú nulovú zostatkovú hodnotou a sú prebytočným majetkom a nemáme ich kde 
využiť. Na uvedené panely bola OZ schválená cena 50 €/ks solárneho panelu. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 42/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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Starosta obce informoval o prijatých žiadostiach:   
 

 Na OÚ bola doručená žiadosť Mgr. Anny Karaman z Považskej Bystrice na prenájom pozemku v športovom areáli na 
prevádzkovanie zmrzliny v predajnom stánku 3x3 m, ktorý si zabezpečila na vlastné náklady. Kedže sa jedná 
o verejné priestranstvo v športovom areáli a nie budovu OZ odporučilo postupovať v zmysle VZN č.3/2019 
o miestnych daniach a poplatkoch – umiestnenie predajného stánku. 

 

 Na OÚ bola doručená žiadosť od Tibora Urbina a manželky Jozefíny ako opatrovníkov maloletej Nikoly Urbinovej na 
odpustenie dlhu, ktorý vznikol za pobyt jej matky za pobyt v zariadení CSS Riviera v Udiči, kde pobyt platila obec 
a po jej smrti sa náklady za pobyt dostali do dedičského konania. Po telefonickej konzultácií s hlavným kontrolórom 
obce sa rozhodnutie o tejto žiadosti odročilo. 

 

 Na základe viacerých sťažností na ohrozovanie chodcov prejazdom osobných automobilov cez podchod pod 
železnicou OZ rozhodlo o osadení zábran a značiek, ktoré zakážu prejazd osobných automobilov cez podchod. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 43/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Na OÚ bola doručená žiadosť Ing. Mariána Garčára  a manželky Marcely Garčárovej  na zriadenie vecného bremena  
na jestvujúci vjazd k RD č. 581 a priľahlému pozemku za parkom Dominika Tatarku. 

  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 44/2020 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 14/  Diskusia 

 Janka Muráňová  informovala že Obecné hody ak budú, tak 15.-16.2020 (sobota, nedeľa). Program na obidva dni 
zabezpečujú domáce súbory – občianske združenia „Morava krásna zem“, Forfolk, gitaristky Drienky, DH 
Hoľazňanka, ženský spevácky zbor Drienovka a pozvaní hostia. V sobotu bude športové popoludnie – obecný 
sedemboj, ktoré zabezpečí obec a po ňom už začne kultúrny a sprievodný program, ktorý bude organizovať OZ 
Morava krásna zem. V nedeľu hodová svätá omša a od 15,00 hod. opäť kultúrny a sprievodný program. Pri 
organizácii bude pomáhať aj miestna organizácia SČK – spoločne zabezpečia dezinfekciu a opáskovanie vstupov 
a výstupov športového areálu. V piatok ak počasie dovolí v spolupráci s Jaroslavom Uríkom by bolo vonku letné kino. 

 
 
K bodu 15/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
Overovatelia :     Ing. Michal Dodek           ............................................ 

 

                           Bc. Vladimír Smatana        ............................................  

   

Starosta obce:     Miroslav Kremeň             ............................................ 

 

Zapísala: Ing.Milena Kremeňová      ........................................... 


